
Keskustan valtuustoaloite kuntoportaista Sälinkäälle. 

 

Kuntoportaat on kasvava liikuntamuoto Suomessa ja niitä rakennetaan yhä enemmän kunnissa ja 
kaupungeissa. Kaikenikäisten liikunnan lisääminen on tärkeää tavoite kunnan 
hyvinvointisuunnitelmassakin. Liikunnan lisääminen on tärkeä, kun puhutaan hyvinvoinnin ja 
terveyden edistämisestä tai lasten ylipainon valitettavasta lisääntymisestä.  

 Mäntsälässä on kahdet kuntoportaat Keskustassa ja Hirvihaaran hiihtokeskuksessa. Kuntoportaat 
ovat suhteellisen halpa toteuttaa, jos on tarjolla hyvä luonnonmukainen paikka portaille. Soisikin 
että portaita ja ulkoliikuntalaitteita voitaisiin tulevina vuosina toteuttaa eri puolille kuntaa.  

Nyt esitettävät kuntoportaat Sälinkään koulun tuntumaan jääkiekkokaukalon taakse olisivat 
hyvällä paikalla koulun välittömässä läheisyydessä ja maaston puolesta mitä parhain paikka 
kuntoportaille. Tällä paikalla ne palvelisivat koululiikuntaa ja kannustaisivat kaikkia liikkumaan 
iästä ja kuntotasosta riippumatta. Toteuttaminen ei varmasti maksaisi mahdottomia. 

Uskomme että kylältä löytyy talkoohenkeä kylätoimintaryhmästä ja urheiluseurasta olla mukana 
toteuttamassa kuntoportaita ko. paikkaan.  

Mäntsälässä 24.5.2021  

Keskustan valtuustoryhmä  

Muut allekirjoittaneet: 

Annika Warras-Stjernvall  Timo Leino 
Susanna Koivula  Tuuli Särkijärvi 
Pihla Keto-Huovinen  Emmi Tuomisto 
Mika Välitalo   Christina Kalenius 
Tytti Laine   Eero Kokko 
Tero Toivonen  Erkki Laukkanen 
Satu Lampi   Markku Niinimäki 
Tiina Kujanpää  Auli Herttuainen 
Kari Peussa   Jussi Heikkilä 
Mitja Päivinen 
 

 

 

 


